

DATE : July 20, 2025

الكويت في : 20 يوليو 2025

Ref : SNM/OC/139/25

المرجع : SNM/OC/139/25

To : Bursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين .

To : Capital Markets Authority

السادة / هيئة أسواق المال المحترمين .

After Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Subject : Comment on the Unusual Trading on
SANAM Group Holding Company (K.P.S.C) share**

**الموضوع : تعقيب بشأن تداول غير اعتيادي على
سهم شركة مجموعة سنام القابضة ش.م.ك.ع**

Reference to the above-mentioned subject, and in compliance with the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the bylaws of the Capital Markets Authority Law and Regulating Securities Activities and its amendments, and accordingly, attached is the disclosure form of material information as per Appendix No. (11) .

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، والتزاما بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته .

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وفقاً للملحق رقم (11)

Best Regards ,,,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،



د. سليمان طارق العبدالجادر

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Dr. Sulaiman T. Al-Abduljader

Vice Chairman & CEO



Disclosure of Material Information Form		نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Date:	July 20, 2025	التاريخ:
Listed Company Name:		اسم الشركة المدرجة:
SANAM Group Holding Company K.P.S.C		شركة مجموعة سنام القابضة ش.م.ك.ع
Material Information:		المعلومات الجوهرية:
<p>With reference to the e-mail sent by your department regarding the request for comment on the unusual trading on the shares of Sanam Real Estate Company (K.P.S.C) during today's session 20/07/2025, SANAM Group Holding Company would like to report the following:</p> <p>There have been no recent developments that will affect the company or its position and which have led to this unusual trading activity. There is no material information that requires disclosure as per the law or Executive Bylaws In accordance with the provisions of the law or the executive regulations of Law No. 7 of 2010.</p>		<p>بالإشارة إلى البريد الإلكتروني المرسل من قبلكم بشأن طلب التعقيب على التداول غير الاعتيادي على سهم شركة مجموعة سنام القابضة ش.م.ك.ع خلال جلسة اليوم الموافق 2025/07/20 ، تود الشركة الإفادة بما يلي :</p> <p>لم يحدث مؤخراً أية تطورات من شأنها التأثير على الشركة أو شؤونها بالشكل الذي ترتب عليه هذا النشاط غير الاعتيادي في التداول ولم تتوفر أية معلومات جوهرية تتطلب الإفصاح عنها وفقاً لأحكام القانون أو اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 .</p>
Significant Effect of the Essential information on the financial position of the Company:		أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة:
No Impact		لا يوجد

7/18

8/